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В статье раскрываются правовые и этические проблемы редактирования эмбриона и репро-дуктивных клеток 
человека, дается характеристика международных правовых актов и законо-дательства некоторых зарубежных 
стран в данной области. Рассматривается возможность установления критериев допустимого вмешательства 
и необходимость установления междуна-родных правовых принципов для защиты прав и законных интересов 
участников отношений, скла-дывающихся по поводу биологического материала человека.
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Pestrikova A.A., Kholopova E.N. Problems of the International Legal Regulation 
of Genetic Editing of Embryos and Human Reproductive Cells

 The article reveals the legal and ethical problems of editing the embryo and human reproductive cells, describes the 
international legal acts and legislation of some foreign countries in this area. The article considers the possibility of 
establishing criteria for permissible interference and the need to establish international legal principles to protect the 
rights and legitimate interests of participants in relations with human biological material.
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